
Jaarverslag 2022 en Beleidsnota Stichting Geloofsgemeenschap 

Augustinus-Eindhoven 2023 

Het jaar 2022 begon nog steeds in corona sfeer, maar dat was gelukkig 

slechts van korte duur. 
Vanaf eind februari konden we weer normaal onze vieringen houden. De 

wekelijkse corona- editie van de Kerk-krant stopte en we konden na enige 

weken zelfs weer samen koffie drinken in de refter. 

 
We hebben corona als Geloofsgemeenschap goed overleefd. Het 

bezoekersaantal had onder de lange periode zonder vieringen wat 

geleden, maar in de loop van het jaar haalden we toch bijna weer onze 

oude aantallen. De Vrienden-bijdragen waren eveneens terug gelopen, 
maar lieten in de loop van het jaar herstel zien.  

Gezien de gemiddelde leeftijd van onze kerkbezoekers is het logisch dat er 

in de laatste jaren enkele mensen niet meer kunnen komen door 

lichamelijke beperkingen. Daartegenover zien we ook regelmatig nieuwe 
gezichten en hebben zich weer een aantal Vrienden aangemeld. 

Onze trouwe organist Bert de Laat is helaas afgelopen jaar plotseling 

overleden. Kort daarna heeft de organist Jozef Orban deze taak 

overgenomen. 

 
Vriendenbijeenkomst 

In juni hebben we een geslaagde vriendenbijeenkomst kunnen 

organiseren. Gastspreker Rob Kosterman, die ons een goede indruk heeft 

gegeven van zijn veelomvattende werk als straatpastor. 
Marleen Kremers zorgde daarna voor een rondwandeling met uitleg door 

het park Glorieux. Een geslaagde middag, georganiseerd in de rustieke 

ruimte van de Witte Hoeve. 

 
OKG 

We hebben met de andere Geloofsgemeenschappen OASE, SOVE, De 

Kapel en de Oud Katholieke kerk  op 12 maart een heel geslaagde 

bijeenkomst georganiseerd in de Immanuelkerk in Veldhoven; de 

gastspreker was Frank Bosman. Er werd levendig gedebatteerd en de 
lunch was prima. Afgesproken is dat we in ieder geval jaarlijks een 

gezamenlijk bijeenkomst organiseren en dat we uitgebreid melding maken 

op onze websites van alle individuele activiteiten, om elkaars 

werkzaamheden te ondersteunen. 
 

Synode 21- 23 

We hebben samen met de Broeders en Zusters van Glorieux 

geparticipeerd in de Synode-discussie. Er is uitgebreid in werkgroepen 
gediscussieerd en ons verslag is aan het Bisdom gestuurd. We hebben de 

uitkomsten daarna ook meegenomen in onze eigen beleidsdiscussie.  

 

 
 



 

 

Beleid Geloofsgemeenschap 
Medio dit jaar is een enquête uitgezet onder onze kerkbezoekers en lezers 

van de Kerk-krant. 

We hebben 28 reacties mogen ontvangen. Deze zijn getotaliseerd en met 

een samengevat verslag gepubliceerd in de Kerk-krant. De globale mening 
mag positief genoemd worden. 

In oktober is op initiatief van de Raad van Toezicht een bijeenkomst 

georganiseerd onder leiding van Ari van der Zon om over ons toekomstig 

beleid te praten. De uitkomsten van deze bespreking zijn in het bestuur 
aan de orde geweest en zullen verwerkt worden in ons beleid voor de 

komende jaren. 

We hebben dit jaar tweemaal vergaderd met de Raad van Toezicht, waarin 

naast de gebruikelijke bespreking over jaarverslag en jaarrekening, met 
name over het beleid is gesproken. 

Met de coördinatoren van  de werkgroepen is eveneens weer vergaderd. 

 

De jaarlijks medewerkersbijeenkomst kon weer georganiseerd en vond 

plaats in het Wasven.  
Een geanimeerde bijeenkomst met ruim 30 deelnemers. 

 

Financien 

Onze financiën zien er positief uit. Gedurende het kalenderjaar zijn 
verschillende doelen financieel ondersteund: 

- de vastenactie voor de Goede Werken van Glorieux: €1.500.-;  

- donatie Vluchtelingenwerk: € 550.-;  

- Adventsactie voor de Voedselbank: € 2.100.-. 
Tijdens de Augustinusviering is gecollecteerd voor de uitgave van het boek 

‘De civitate Dei’ opbrengst € 275.- en bij de kerstvieringen voor het 

Steunpunt maatschappelijke hulpvragen, opbrengst:  € 1.000.- 

 

Liturgie/pastores 
- In de viering van 22 mei 2022 heeft Lewis zijn eerste Communie 

gedaan. Johan Wolbrink had een mooie viering georganiseerd met een 

groot aantal familieleden van Lewis.  

- Op 28 augustus hebben weer een mooie viering gehad vanwege het 
Augustinusfeest, samen met onze voorgangers. De paters Augustijnen 

waren voor deze viering uitgenodigd. 

- Op Sacramentsdag is op initiatief van Marleen voor de viering een 

ontbijt georganiseerd in de refter, wat erg werd gewaardeerd. 
- Met Allerheiligen/Allerzielen hadden we de jaarlijks herdenking van 

onze overledenen, waarvoor de familieleden werden uitgenodigd. 

- Louis Mulder osa heeft aangegeven graag af en toe voor te willen gaan 

in onze vieringen. 
Ons voorgangersteam is verder uitgebreid met Mart Hendriks. Mart heeft 

eveneens de coördinatie van Werkgroep Solidariteit op zich genomen. 

 



Onze Kerstnachtviering is weer georganiseerd in het Augustinianum. Door 

gerichte publiciteit was er toch weer een goede opkomst van ruim 150 

bezoekers. Een mooie viering onder leiding van Joost Koopmans en 
Marleen Kremers en goede ondersteuning van organist en koor en een 

gast-zangeres, leerlinge van de school. 

 

Spiritualiteit en Bezinning 
Na 2 jaar kon dit programma ook weer van start met verschillende 

cursussen en lezingen, die vanwege de grote opkomst in de Kapel worden 

gehouden. 

De filmavonden zijn ook weer van start gegaan in gebouw Ter Haghe op 
Glorieuxpark. 

 

Contacten Glorieux 

We hebben weer de jaarlijkse bespreking gehad en van beide zijden loopt 
de samenwerking naar tevredenheid. 

Er zijn steeds meer contacten. Broeders en bewoners komen naar onze 

vieringen. Er zijn ook steeds meer kerkbezoekers die vrijwilligerswerk 

willen doen binnen Glorieux. 

De Allerzielen viering op 2 november was weer een groot succes met veel 
meer deelnemers dan het eerste jaar. Ons koor heeft weer een bijdrage 

geleverd op een sfeervolle locatie met gelegenheid voor een drankje. 

De contacten worden steeds breder en heel plezierig. 

 
Beleid 2023  

We blijven optimistisch en gaan met vertrouwen door. 

We willen ons vast blijven houden aan de Augustijnse spiritualiteit, kort 

samengevat door:  

- kerk te zijn in vriendschap; 

- een gastvrije plaats te bieden aan zoekende mensen; 

- de mogelijkheid te bieden om te luisteren en te getuigen; 

- een verbinding te leggen tussen traditie en vernieuwing en ons daarmee 

kwetsbaar opstellen; 

- Kerk niet als instelling van gezag maar als gemeenschap van gelovigen 

en zoekenden; 

- samen liturgie te vieren, zowel in eucharistievieringen als woord- en 

communiediensten, om ons levensverhaal te verbinden met het verhaal 

van God en Jezus Christus; 

- met aandacht voor de diaconie. 

We zijn een Stichting met lekenbestuur, omdat de Augustijnen geen 

directe verantwoordelijkheid meer konden dragen. We zijn wel heel blij 

met de participatie van Augustijnen in het pastoresteam en in onze Raad 

van Toezicht: Zij houden de Augustijnse spiritualiteit in onze 

geloofsgemeenschap levend. Wij hebben tenslotte voor Augustinus als 

inspirator gekozen. De coördinator van onze pastores René Hornikx neemt 



deze taak eveneens serieus op zich in zijn bijdragen aan de kerkkrant en 

zijn rol als voorzitter van het team voorgangers, alsmede in de werkgroep 

liturgie. 

 

In januari 2023 heeft Helmy Pennarts  Carla Piscaer opgevolgd in de 

functie van secretaris.  

En Carla Piscaer volgt Wim van den Heuvel op als lid van de Raad van 

Toezicht. 

In de 2e helft van mei zal er opnieuw een bijeenkomst worden 

georganiseerd voor de Vrienden van onze geloofsgemeenschap. Eind 

augustus zal er weer een bijeenkomst worden georganiseerd voor onze 

vrijwilligers. 

Ook zal in 2023 aandacht besteed worden aan de voortzetting van de 

synode gesprekken. 

 

Eindhoven, februari 2023. 

Bestuur  Geloofsgemeenschap Augustinus Eindhoven: 

Harrie Meelen, Marjan van Kraaij, Ad Broeken, Anita van der Kam, 

Jacques de Klerk, Marie-José Janssen en Helmy Pennarts. 

 

 

  

 


